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KIF friidrett  

Dato: 3 september 2024  

Tid: 1800  

Sted: KIF huset 

 

 

 

 



Tilstedeværende: 

Inger B Steinsland  

Kirsten Larsen 

Kjetil Damsgaard  

Svend Tore Breilid  

Hege Hennig Lunde 

Roger Værnes 

Ove Thrana 

Terje Sten Tveit 

Petter Hunemo 

Agenda: 

1. Referatsaker 
2. Stevner 

3. Husstyret 

4. Sommerskolen 

5. Trening/ trenere 
6. Medlemmer I KIF Friidrett 

7. Organisering av utstyr 
8. Besøk av idrettssjefen 
9. Neste møte 

10. Eventuelt  

 

 

Sak 56/2024: Referatsaker 

- Referatet fra styremøte 25 juni ble godkjent uten endringer. 

- Gimlehallen er reservert lørdag 25 Januar for SørNorsk mesterskap 

- Skillingsleker er reservert lørdag 24 Mai  

Sak 57/2024: Stevner  

- Det har vært flere gode prestasjoner av utøvere i KIF i de siste mesterskapene. 

- I NM tok Daniel sølv, nicolay fikk flere medaljer, Sigurd tok sølv og det var flere med gode 

resultater 

- Junior NM var også en suksess. Styret har mottatt flere takkebrev fra utøvere som opplevde en 

positiv reise sammen. 

- Der fikk KIF 2 gull, 1 sølv og en bronse 



- På Tyrvinglekene stilte KIF med hele 15 utøvere hvor Hedda fikk gull, Max fikk bronse og Magnus 

fikk hele 5 topp 6. plasser av 6 øvelser. 



Sak 58/2024: Husstyret 

- Inger har hatt møte med Edel Robertsen, og hun og mann vil ta ansvar for utleie av KIF huset. 

Styret stiller seg positive til dette 

- Det har vært innbrudd på KIF huset hvor det ble stjålet nøkler og høytalere. Ny kodelås blir snart 

bestillt. Inntil videre har Inger nøkkel 

- Kjetil bestiller ny høytaler 

Sak 59/2024: Sommerskolen 

- Sommerskolen var en suksess takket være grundig forarbeid av Kjetil og veldig flinke 

ungdommer som var instruktører 

- Det var ca 70 deltakere men få fra paraklassen stilte opp. Kun 1 

- Sommerskolen ble også omtalt i FVN 

Sak 60/2024: Treninge/ trenere 

- Det ble holdt foreldre møte 26 august for oppstart av ny gruppe til 1. klassinger 

- Tre foreldre stilte opp som trenere og oppstart for den gruppa blir 10 september 

- Caleb går inn som trener 2 ganger i uka for de eldste 

- Christine pendler fra oslo men har også en gruppe i Oslo med KIF utøvere 

- Oleg har også flyttet til Oslo så derfor blir samarbeidet med løpeklubben lagt på is 

- Vi er glade for at det er stor interesse av unge utøvere som vil være med i KIF. Foreløpig er det 

venteliste for at vi skal kunne ha kapasitet til å gi alle et godt tilbud. Det er uenighet angående 

dette, derfor blir dette tatt opp på nytt ved neste styremøte. 

Sak 61/2024: Medlemmer i KIF Friidrett 

- Per nå er det 233 medlemmer 

- Det forventes flere når alle nye kommer på plass 

Sak 62/2024: Organisering av utstyr 

- Det har sklidd litt ut med orden og system i utstyrsbodene på stadion. Ove og Petter tar ansvar 

for å forbedre dette 

Sak 63/2024: Besøk av idrettssjefen i Kristiansand kommune  

- Idrettssjefen kom for å fortelle om utviklingen av gimlehallen som blir Agder Arena 

- Styret kom med gode og kritiske meninger og spørsmål til idrettssjefen 



- Han sier at vi kan være trygge på at friidretten skal bestå. 

- Han sier at friidretten SKAL bli hørt i neste runde av planleggingen, og lover at gimlehallen blir 

pusset opp om den består 

- Han leder oss til idrettsrådet for at friidretten skal få mer påvirkningskraft 

- Agder Arena skal stå ferdig i løpet av 2028 

- Det som er sikkert er at det blir ny kast område, to hundre meter felt, flomlys byttes og det 

kommer en kiosk som man kan bruke ved arrangementer. Alt dette vil stå klart i 2026 

Sak 64/2024: Neste møte 

- Neste møte er planlagt 9 Oktober kl. 1900 på KIF huset 

Sak 65/2024: eventuelt 

- Nettbutikken blir åpnet 

- Det blir bestemt å ikke gjennomføre minglestevne i høst 

- Styret stiller seg positive til å arrangere veteran NM i august 2025, men det betinger at kretsen 

tar seg av det økonomiske 

- Det er også flere krav som må stilles før det endelig avgjøres 

- Stevnet vil romme rundt 400 deltakere og var i tre dager 

- Hege har full kontroll på kretskarusellen 5 september 

 

Saksliste vedlagt.  

 

 

 

 

 

 


